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Process and apparatus for the fabrication of olefins and diolefins by steam cracking of hydrocarbons, controlled by a system comprising an infrared
spectrophotometer.

Title (de)
Verfahren und Einrichtung zur Erzeugung von Olefinen und Diolefinen durch Dampfkracken von Kohlenwasserstoffen mit Kontrolle durch ein Infrarot-
Spektrophotometer enthaltendes System.

Title (fr)
Procédé et appareillage de fabrication d'oléfines et de dioléfines par réaction de vapocraquage d'hydrocarbures contrOlée a I'aide d'un systéme
comprenant un spectrophotometre infrarouge.
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Abstract (en)
[origin: US5082985A] The present invention relates to a process and an apparatus for steam cracking a mixture of hydrocarbons comprising passing
steam and the mixture of hydrocarbons through at least one heated cracking tube. The process is characterised in that it is controlled by analyzing
the mixture of hydrocarbons fed to the cracking tube with an infrared spectrophotometer to determine the absorbances at a number n of wavelengths
in the range 0.8 to 2.6 microns and by using the results of this absorbance to determine one or more values V of steam cracking process conditions
which will achieve a desired value P of the space time yield of one or more products of the steam cracking reaction.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un procédé de vapocraquage d'hydrocarbures dans un tube de craquage chauffé. En particulier, le procédé est
controlé (a) en analysant le mélange d'hydrocarbures alimentant le tube de craquage a I'aide d'un spectrophotométre infrarouge pour déterminer
n absorbances a n longueurs d'ondes allant de 0,8 a 2,6 microns, (b) en utilisant les résultats des n absorbances pour déterminer au moins une
valeur V d'une des conditions de la réaction de vapocraquage, et (c) en opérant le vapocraquage a la valeur ou aux valeurs V ainsi déterminées, de
fagon a obtenir une valeur P désirée et fixée par avance de la productivité en un ou plusieurs produits de la réaction de vapocraquage. L'invention
concerne également un appareillage pour la mise en oeuvre de ce procédé.
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